



RECENT OPINION/POSITION STATEMENTS

Cervical Cancer

[Opportunistic HPV Vaccination: An Expanded Vision \(June 2018\)](#)

[Vaccination opportuniste contre le VPH : une vision élargie \(juin 2018\)](#)

[Sentinel Lymph Node \(SLN\) Mapping in Endometrial and Cervical Cancer \(July 2017\)](#)

[Identification du ganglion sentinelle dans le contexte du cancer de l'endomètre et du col de l'utérus \(juillet 2017\)](#)

Endometrial Cancer

[Sentinel Lymph Node \(SLN\) Mapping in Endometrial and Cervical Cancer \(July 2017\)](#)

[Identification du ganglion sentinelle dans le contexte du cancer de l'endomètre et du col de l'utérus \(Juillet 2017\)](#)

Ovarian Cancer

[Why is tumour testing in ovarian cancer needed in Canada? An opinion statement developed by the National BRCA Collaborative \(January 2020\)](#)

[CancerSEEK: interesting but not yet ready for prime time as a test for detecting early ovarian cancer \(February 2018\)](#)

[CancerSEEK : un test intéressant, mais pas encore au point pour la détection du cancer de l'ovaire à un stade précoce \(Février 2018\)](#)

[Optimizing BRCA Gene Testing for Ovarian Cancer \(February 2018\)](#)

[Optimiser le dépistage des mutations des gènes BRCA dans le contexte du cancer de l'ovaire \(février 2018\)](#)

[The Use of PARP Inhibitors in the Treatment of Recurrent High-Grade Ovarian Cancer \(August 2017\)](#)

[Emploi des inhibiteurs de PARP dans le traitement de la récurrence du cancer de l'ovaire de haut grade \(Août 2017\)](#)

UPDATED: [No Woman Left Behind: Toward a pan-Canadian Strategy for Universal BRCA Testing in Ovarian Cancer \(February 2017\)](#)

MIS À JOUR: [Aucune femme oubliée : vers une stratégie pancanadienne de dépistage universel des mutations des gènes BRCA dans le contexte du cancer de l'ovaire \(février 2017\)](#)

[GOC Opinion Statement Regarding the UK Collaborative Trial Of Ovarian Cancer Screening \(UKCTOCS\) Results \(January 2016\)](#)



Surgical Care

[GOC Response to "The Approaches to High-Risk, Resource Intensive Cancer Surgical Care in Canada", a report from the Canadian Partnership Against Cancer \(CPAC\) \(November 2015\)](#)

HPV

[GOC, SOGC, SCC, CFPC Joint Position Statement Regarding the Safety of Gardasil HPV Vaccine \(February 2015\)](#)

[GOC, SOGC, SCC, CFPC - Déclaration de principe commune: Innocuité du vaccin anti-VPH Gardasil \(Février 2015\)](#)